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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU JIHOČESKÉ UNIVERZITY 

V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH KONANÉHO DNE 3. 3. 2015 OD 14:00 

 

Přítomní (bez titulů): 

Monika Březinová, Eva Dadáková, Ondřej Doskočil, Iva Dostálková, Petr Dvořák, Monika Flídrová, 

Tomáš Hauer, Jan Havlíček, Josef Hrdlička, Lukáš Chládek, Jana Kindlová, Pavel Kozák, Jaroslav 

Král, Lukáš Martínek, Markéta Maturová, Elena Nevaeva, Marek Ollé, Pavel Ondr, Jan Petr, 

Vladimíra Petrášková, Petr Pexa, Kamil Pícha, Ján Regenda, Jan Samohýl, Michaela Syrová, Filip 

Šandera, Matylda Šebková, Petr Šmilauer, Jan Vadlejch, Tomáš Veber, Adam Veselka, Tomáš Volek, 

Luboš Zábranský, (v průběhu jednání se měnil počet přítomných senátorů, celkem jich zasedáním AS 

prošlo 33). 

 

Omluveni (bez titulů): 

Ladislav Nagy (FF), František Dolák (ZSF), Kateřina Švagrová (FROV), František Štěch (TF) 

 

Nepřítomni (bez titulů): 

Eliška Havlová (TF), Šimon Heller (PF), Ondřej Skopec (EF) 

 

Hosté (bez titulů): 

Libor Grubhoffer (rektor), Michal Bauer (prorektor pro akademické záležitosti; zástupce JU v RVŠ), 

Barbora Stuhlová (zástupce JU v RVŠ), Miroslav Papáček (prorektor pro studium), Hana Kropáčková 

(kvestorka), Jiří Váňa (vedoucí útvaru vnějších vztahů a komunikace; pověřený vedoucí útvaru 

marketingu) 

 

Senát je usnášeníschopný. 

 

Zapisovatel: Adam Veselka (FF) 

Ověřovatelé zápisu (bez titulů): Tomáš Hauer (PřF), Jan Samohýl (TF) 

Skrutátoři (bez titulů): Luboš Zábranský (ZF), Ján Regenda (FROV) 

Hlasování o navrženém zapisovateli a o ověřovatelích zápisu: 

pro: 30  proti: 0  zdrželo se: 0 

 

Program: 

1. Informace o přípravě rozpočtu JU na rok 2015. 

2. Řád celoživotního vzdělávání. 

3. Úprava Statutu Přírodovědecké fakulty JU (změna adresy). 

4. Úprava Statutu Zemědělské fakulty JU (změna adresy). 

5. Studentská komora AS JU. 

6. Informace z Rady vysokých škol. 

7. Různé. 

Hlasování o programu jednání AS: 

pro: 32  proti: 0  zdrželo se: 0 
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V úvodu zasedání informoval předseda AS JU o ukončení senátorské činnosti v AS JU Jana Vedlejcha 

za TF a uvedl jako jeho náhradu Bc. Moniku Flídrovou, DiS., které předseda AS JU předal pověřovací 

dekrety. 

 

Předseda senátu Doskočil a senátor Samohýl upozornili na nenaplněné usnesení z poslední schůze 

senátu o informování Ekonomické komise AS JU ekonomickým útvarem rektorátu o pracích 

týkajících se rozpočtu. Termín předání informací byl 31. 12. 2014. Dále byli členové Ekonomické 

komise AS JU požádáni, aby se domluvili na zástupcích Pracovní skupiny pro rozpočet JU na rok 

2015 z řad senátorů EK AS JU 

Ekonomická komise AS JU a Legislativní komise AS JU se má dohodnout na garantech (kontaktních 

osobách), kteří budou oprávněnými osobami k zajištění komunikace mezi komisemi a AS JU.  

 

Ad bod 1) 

Informace o přípravě rozpočtu JU na rok 2015 

Rektor JU prof. RNDr. Libor Grubhoffer, CSc. obecně informoval o situaci, která ovlivňuje rozpočet 

JU na rok 2015 a následně kvestorka JU ing. Hana Kropáčková seznámila senátory AS JU se 

strukturou finančních prostředků tvořící rozpočty univerzit, konkrétně pak s nastalou situací na JU. 

Kvestorka podrobně vysvětlila, jaké finanční prostředky tvoří rozpočet JU (příspěvky a dotace) a 

následně předložila, s jakými finančními prostředky bude JU disponovat v roce 2015. 

 

Návrh usnesení 

„Akademický senát JU bere na vědomí informaci kvestorky ohledně přípravy rozpočtu na rok 2015.“ 

 

Hlasování o přípravě rozpočtu JU na rok 2015: 

pro: 32  proti: 0  zdrželo se: 0 

 

Ad bod 2) 

Řád celoživotního vzdělávání 

Prorektor pro akademické záležitosti prof. PaedDr. Michal Bauer, Ph.D. stručně představil nový Řád 

celoživotního vzdělávání JU, jenž byl předložen senátorům AS JU již před zahájením jednání AS JU. 

Senátoři EF upozornili na několik formálních nedostatků (data platnosti, upřesnění odpovědných osob) 

v předloženém návrhu. Prof. Bauer slíbil jejich odstranění. 

 

Hlasování o přijetí nového Řádu celoživotního vzdělávání JU po patřičných formálních úpravách: 

pro: 31  proti: 0  zdrželo se: 0 

 

Ad bod 3) 

Úprava Statutu Přírodovědecké fakulty JU (změna adresy) 

 

Hlasování o úpravě Statutu Přírodovědecké fakulty JU (změně adresy): 

pro: 30  proti: 0  zdrželo se: 1 
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Ad bod 4) 

Úprava Statutu Zemědělské fakulty JU (změna adresy) 

 

Hlasování o úpravě Statutu Zemědělské fakulty JU (změně adresy): 

pro: 31  proti: 0  zdrželo se: 1 

 

Ad bod 5) 

Studentská komora AS JU 

Zástupkyně Studentské komory AS JU Bc. Jana Kindlová požádala zástupce studentů AS JU o 

případné projednávání různých předložených návrhů. 

 

Ad bod 6) 

Informace z Rady vysokých škol 

Zástupkyně RVŠ Bc. Barbora Stuhlová informovala členy AS JU o dění v Radě vysokých škol (Ve 

SK RVŠ probíhaly od začátku roku 2015 volby předsedy, místopředsedů a dalších funkcionářů. SK 

RVŠ ustanovila komise na nové funkční období – Komise pro sociální a ekonomické záležitosti; 

Komise pro vysokoškolskou samosprávu; Komise pro postgraduální a tvůrčí činnost, Legislativní 

komisi. Bc. Barbora Stuhlová se zabývá přípravou předávání Ceny Jana Opletala, které proběhne 17. 

listopadu 2015. Dále se v komoře probírala aktuální témata, jako např. situace kolem UJAK), které 

prof. PaedDr. Michal Bauer, Ph.D. doplnil o informace ze třech řádných a jednoho mimořádného 

jednání RVŠ.  

 

Ad bod 7) 

Různé 

(1) Senátor Samohýl upozornil na nenaplněné usnesení z poslední schůze Senátu JU o poděkování 

organizátorům ze SUDu za realizaci akce „Vítání prváků“ na začátku akademického roku 

2014/2015 

(2) Senátorka Březinová požádala o uveřejnění ještě neschválených materiálů pro členy 

akademické obce jednotlivých fakult, které budou k dispozici na fakultních intranetech. 

(3) Senátor Ondr navrhl omezení přístupu motorových vozidel do prostoru kampusu JU.  

S tématem souvisí poznámka senátorky Kindlové, že studenti zatím nepovažují parkoviště za 

JVTP za dostatečně bezpečné z důvodu absence bezpečnostních kamer. 

(4) Senátor Martínek poděkoval všem účastníkům za účast na letošním ročníku Volejbalového 

maratonu o Pohár rektora. Zvláštní poděkování vyslovil ZF, PF, FROV a také Rektorátu JU za 

spolupráci. 

(5) Senátor Zábranský ohodnotil celý den vědy v Obchodním a společenském centru České 

Budějovice, s.r.o., („Géčko“) kladně, avšak upozornil na špatné označení umístění stanoviště 

ZF. 

(6) Senátor Ondr konstatoval chybějící zmínku o aktivitách ZF v rozhovorech rektora s novináři o 

nových oborech na JU. 

 

Následující zasedání AS JU je naplánováno na 7. 4. 2015. 


